
 

 

 

 
 

 

 

MOTIE AANPAK SNELHEIDSDUIVELS 

 

De gemeenteraad van Rotterdam, in vergadering bijeen op 7 november 2013, ter 

bespreking van de begroting; 

 

 

Constaterende  

 

 Dat er regelmatig ongelukken gebeuren door te hard rijdende automobilisten; 

 

 

Overwegende  

 

 Dat de pakkans bij te hard rijden binnen de bebouwde kom op dit moment erg 

klein is; 

 

 

Verzoekt de burgemeester 

 

 Er bij de politie op aan te dringen om beter te controleren op te hard rijden en 

snelheidsovertredingen beter aan te pakken; 

 De raad binnen twee maanden te laten weten hoe het aantal 

snelheidsovertredingen omlaag zal worden gebracht; 

 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

 

 

Arno Bonte       Salima Belhaj 
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